
Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Pszczółkowska 
 
- Dzień dobry Państwu. Otwieram XCVII sesję Rady Miejskiej w Łomiankach VIII kadencji. Dzisiejsza 
sesja nadzwyczajna zwołana jest na podstawie artykułu 20 ustęp 3 ustawy o samorządzie gminnym 
na wniosek Burmistrza. Witam Państwa Radnych, Panią Burmistrz, Panią Skarbnik, także wszystkich 
Państwa obecnych przed monitorami komputerów oglądających nas dzięki transmisji dostępnej na 
stronie internetowej Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl. Na podstawie artykułu 20 ust. 1b Ustawy 
o samorządzie gminnym obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Dzisiejsza sesja odbywa się wyjątkowo w trybie zdalnym, ponieważ nie 
była przewidziana w harmonogramie sesji, a Pani Burmistrz złożyła wniosek o jej zwołanie. Bardzo 
proszę o włączenie kamer wszystkich Państwa i potwierdzenie swojej obecności na sesji w 
następujący sposób. Będę czytała nazwiska radnych, a Państwa bardzo proszę o pokazanie twarzy w 
kamerze i osobiste potwierdzenie obecności, powtarzając po mnie swoje imię i nazwisko. Następnie 
jestem obecny. Zaczynamy. Radny Cezary Astrau.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Jestem obecny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radny Piotr Bartoszewski.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Jestem obecny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radny Grzegorz Bryk.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Jestem obecny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radna Magdalena Cłapińska.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry, jestem obecna.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radny Tomasz Dąbrowski. Radny Tomasz Dąbrowski. Radny Tomasz Henryk Dąbrowski. Radny 
Tomasz Henryk Dąbrowski. Radny Maciej Etien.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Marcin Etienne, jestem obecny.  



 
-  
Kolejny Mówca 
- Radna Agnieszka Gawron-Smater.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry, jestem obecna.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radny Mateusz Krogulec. Radny Grzegorz Lenard.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- [niezrozumiałe] jestem obecny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radny Michał Naftyński. Radny Michał Naftyński.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry, potwierdzam obecność. Kworum mi nie działa.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- A kto mówi?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Przepraszam, Mateusz Krogulec.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Mateusz Krogulec, proszę potwierdzić Mateusz Krogulec. Radny Michał Naftyński. Radna Mariola 
Niecikowska. Jest obecna Maria Pszczółkowska, obecna radny Adam Salwowski.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry, Adam Salwowski obecny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radny Jerzy Serzysko. Radny Jerzy Serzysko. Radny Janusz Skonieczny. Radny Krzysztof Wawer.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radny Krzysztof Wawer obecny.  
 
-  



Kolejny Mówca 
- Radny Maciej Wroniewski?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry, jestem obecny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry, jestem obecna.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radna Maria Zalewska.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry, jestem obecna.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radna Agnieszka Zdunek.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry, jestem obecna.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo. Zalogowało się do systemu? 16 radnych. Szanowni Państwo radni, kto 
ewentualnie dojdzie albo uda mu się połączyć, proszę o informację. Na tę chwilę rozpoczynamy 
sesję. Przy obecnych radnych szesnastu jest kworum, zatem jesteśmy zdolni do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Informuję, że zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad został 
przesłany Państwu radnym pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji 
została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 
w Łomiankach. Wiem tutaj od Pań, że pan radny Tomasz Dąbrowski jest obecny, bo się zalogował. 
Proszę się odezwać. Radny Tomasz Dąbrowski. Punkt 1. Otwarcie obrad. Punkt 2. Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Łomianki na lata 2024-
2035. Punkt 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy 
Łomianki na rok 2024. Punkt 4. Wolne wnioski Radnych. Punkt 5. Zamknięcie obrad sesji. Czy są 
jakieś wnioski lub uwagi do porządku obrad?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Najpierw będzie taka nuda.  
 
-  



Kolejny Mówca 
- Halo, halo, proszę o wyłączenie mikrofonów....  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Bo słychać Państwa rozmowy. Przechodzimy do punktu drugiego i trzeciego obrad sesji. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Łomianki na lata 2024-2035 oraz rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 
Budżetowej Gminy Łomianki na rok 2024. Bardzo proszę panią Hannę Dąbrowską o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej. Bardzo proszę.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Tak, to Szanowni Państwo, Pani Przewodnicząca, zanim Pani Skarbnik powie, to ja chciałam dodać, 
że jest to projekt uchwały z autopoprawką, którą Państwo otrzymaliście i również autopoprawkę 
omówi Pani Skarbnik. I dziękuję Państwu, że jesteście na tej ostatniej naszej wspólnej sesji, bo 
rzeczywiście musimy wprowadzić kilka zapisów do budżetu, więc zamieniamy się w słuch i Pani 
Haniu, proszę bardzo wyjaśnić, o co chodzi. Dziękuję.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pani Skarbnik, proszę.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dzień dobry. Dzień dobry. Szanowni Państwo, autopoprawka związana jest z tym, że wpłynęły 
decyzje od Wojewody Mazowieckiego i z Krajowego Biura Wyborczego dotyczące przeprowadzenia 
wyborów samorządowych. Od Wojewody wpłynęła decyzja na wprowadzenie środków na przewóz 
mieszkańców mających prawa którzy ukończyli najpóźniej w dniu głosowania, 60 lat. Mają prawo do 
bezpłatnego transportu. Na ten bezpłatny transport otrzymaliśmy środki w ramach dotacji. I 
oczywiście dostaliśmy środki na diety dla członków obwodowych Komisji Wyborczej. W związku z 
tym wprowadziliśmy już wcześniej projekt uchwały na sesję to te dwie zmiany, które doszły, chcemy 
również dołożyć do uchwały zmieniającej budżet. Oczywiście skutkowało to również zmianą WPF-ie. 
Ogólnie, jeżeli chodzi o te dwa projekty, to jeżeli chodzi o WPF, to dochody zwiększają się o 609 
040,26 zł. Z czego bieżące zwiększają się o 585 540,26 zł, majątkowe 23,000 zł. Wydatki się 
zwiększają ogółem o 609 040,26 zł, z czego bieżące zwiększają się o kwotę 435 540,26 zł, majątkowe 
o 173,000 zł. Zmiany te są związane przede wszystkim z tym, że podpisaliśmy umowy na 
dofinansowanie projektów, o które wnioskowaliśmy do Marszałka Województwa. Otrzymaliśmy już 
te umowy. Na niektóre już dostaliśmy środki. Główne te zmiany właśnie tego dotyczą. W WPF-ie nie 
zmienia się ani wynik, ani przychody, ani rozchody. Zmiany dotyczą tylko roku 2024. Ponadto w 
załączniku drugim do WPF są zmiany na przedsięwzięciach. Te zmiany dotyczą tego, że musimy 
zabezpieczyć środki na przebudowę ulicy Waligóry, ponieważ został otwarty przetarg. Oferty z 
przetargu zostały otwarte i brakuje nam środków na rozstrzygnięcie tego przetargu. I żeby uzupełnić 
te środki na Waligóry, to tutaj zaproponowaliśmy, żeby zdjąć z przedsięwzięcia rozbiórka budynku 
nieczynnej oczyszczalni ścieków przy szpitalu w Dziekanowie Leśnym na działce gminnej 13/ 271 i 
tutaj byśmy zdjęli 150 tysięcy. Oraz realizacja błękitno-zielonej infrastruktury na terenie gminy 
Łomianki. I tutaj 225 710 zł. I te środki byśmy przeznaczyli na zwiększenie tego przedsięwzięcia 
przebudowa ulicy Waligóry. I to są takie zmiany, jeżeli chodzi o WPF. Natomiast zmiany w WPF-ie 
oczywiście są pochodną zmianami w uchwale budżetowej. No i w uchwale budżetowej również 
zmieniają się dochody, zmieniają się wydatki, wydatki majątkowe, a także plan dochodów i 



wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowych i innych zadań zlecanych 
jednostce samorządu terytorialnego. Po zmianach dochody będą wynosiły 240 733 224,41 zł. 
Dochody bieżące 232 550 004,09zł . Dochody majątkowe będą wynosiły 8 183 220, 32 zł. Natomiast 
plan wydatków będzie wynosił 267 757 891,09zł . Wydatki bieżące będą wynosiły 221 668 535,05 zł. 
Wydatki majątkowe 46 893 56,04 zł. Jeżeli chodzi o dochody, to te dochody zwiększają się o kwotę 
298 990,26 zł. Taką samą kwotę per saldo zwiększają się wydatki budżetu. Dochody bieżące 
zwiększają się o 275 490,26 zł. I tutaj właśnie, tak jak już powiedziałam, wprowadzamy środki na 
organizację transportu na wybory. To jest 15 776,13 zł na dotacje od marszałka. Na remont świetlicy 
w Burakowie w gminie Łomianki. Tutaj wprowadzamy 24 tysiące. Administracja publiczna. Tutaj w 
pozostałej działalności wprowadzamy 11 520,00 zł na projekt Mazowsze dla młodzieży. W dziale 751 
wprowadzamy 97 tysięcy na diety dla członków obwodowych komisji wyborczych na wybory 7 
kwietnia. W dziale 754 w Ochotniczych Strażach Pożarnych zwiększamy środki otrzymane od 
marszałka na projekt w ramach programu Mazowsze dla Sołectw. Tutaj mamy zakup szaf do 
przechowywania sprzętu i ubrań bojowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej i na to dostaliśmy 15 
tysięcy. I następnym programie, który składaliśmy wniosek, mazowsze dla Straży Pożarnych 2024. 
Tutaj z kolei dostaliśmy dofinansowanie w kwocie 31 500 zł na zakup wyposażenia zarówno dla 
Straży w Łomiankach, jak i dla Straży w Dziekanowie Polskim. W dziale 852 zwiększamy środki o 39 
500 zł. Również jest to dotacja z Urzędu Marszałkowskiego w ramach programu Mazowsze Dla 
Seniorów na zadanie aktywizacja łomiankowskich seniorów poprzez organizację wydarzeń w ramach 
Dni Seniora w gminie Łomianki 39 500 zł. W dziale 853. Z kolei zabezpieczamy środki otrzymane z 
funduszu COVID na refundację podatku VAT odbiorcom paliw gazowych 6 570 zł. W dziale 900, 
gospodarka komunalna, tu zwiększamy 34 624 zł. Na program zapobieganie bezdomności zwierząt w 
gminie Łomianki 20 tys. i na mazowiecki instrument aktywizacji działkowców, wymiana bramy 
wjazdowej i ogrodzenia ROT, współpraca w Łomiankach 14 624 zł, również dofinansowanie z Urzędu 
Marszałkowskiego. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe, to tutaj zwiększamy 23 500 zł na ochotnicze 
straże pożarne. 8,5 tys. zł będzie zakup agregatu. Dalej w ramach aktywizacji Mazowieckiego 
Instrumentu Aktywizacji SOE. Tu zwiększamy środki 15 tys. zł otrzymane od marszałka na zadanie 
montaż tablicy edukacyjno-przyrodniczej w Sołectwie Sadowa. Wydatki bieżące zwiększamy o kwotę 
per saldo 125 490,26 zł i wprowadzamy je, tak jak otrzymaliśmy dotację, ponadto wprowadzamy 34 
624 zł na zwiększenie na bieżące funkcjonowanie urzędu. Przy opracowywaniu projektu budżetu były 
duże cięcia na tym rozdziale. Teraz to chcieliśmy uzupełnić chociaż w części. Ponadto, tak jak już 
mówiłam, W dziale 900 zmniejszamy 150 tysięcy. Na waligóry przeznaczamy te środki z oczyszczalni 
w Dziekanowie Leśnym. Poza tym wprowadzamy po stronie wydatków dodatki na wypłatę paliw 
gazowych 6570 zł. No i tak jak te pozostałe dotacje, to wprowadzamy te dotacje po stronie 
wydatków. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe, to tutaj zwiększamy kwotę per saldo do 173 500 zł. I 
tutaj mamy zwiększenie na waligóry . 375 710 zł, zakup agregatu prądotwórczego dla OSP 8,5 tys. zł, 
montaż tablicy edukacyjno-przyrodniczej w Sołectwie Sadowa 15 tys. zł. I jeszcze gospodarka 
komunalna, zadanie realizacja błękitno-zielonej infrastruktury na terenie gminy Łomianki. Tutaj jest 
zmniejszenie 225 710 zł. To są wszystkie zmiany, które zostały wprowadzone tym projektem 
uchwały. Dziękuję. Nie słychać Pani Przewodniczącej.  
 
- Państwo radni, pojawił się komunikat, że może zostać rozłączony Zoom. Jeżeli tak się stanie, to 
proszę o cierpliwość. Jeszcze raz się zalogujemy, sprawdzimy listę i będziemy kontynuować sesję. 
Tymczasem jest wszystko w porządku. Być może to tylko takie chwilowe.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Abonament wykupiony jest? Abonament, bo to 20 minut minęło, to akurat wygląda na to, że jest 
bez licencji, tak? Czy się mylę?  
 
-  



Kolejny Mówca 
- Jest wszystko w porządku. Tutaj mamy informatyka, który panuje nad sytuacją. Po prostu pojawił 
się taki komunikat i ja na wszelki wypadek Państwa informuję. Chciałam się tylko jeszcze dopytać, czy 
jest obecny na sesji pan Tomasz Dąbrowski, radny Tomasz Dąbrowski?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Jestem, Pani Przewodnicząca.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pan Radny Tomasz Henryk Dąbrowski? Radny Michał Naftyński.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Jestem, Michał Naftyński jestem, wyświetlam się.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ja chciałbym powiedzieć, że jeżeli ktoś się ponownie połączył, to ma mikrofon blokowany, także 
uważajcie Państwo, co mówicie.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Słyszymy się.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Czy możemy potwierdzić, czy my korzystamy z licencjonowanego Zooma?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- U mnie nie słychać nic.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Słyszymy się proszę Państwa?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Słyszymy Panią Pani Przewodnicząca?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dobrze, bardzo dobrze.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Już nie słyszymy.  
 
-  



Kolejny Mówca 
- Pani Przewodnicząca ma wyłączony mikrofon.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Słyszymy się, proszę Państwa?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- U mnie tak.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dobrze. jeszcze tak. Czy jest obecny Jerzy Serzysko?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Wyświetlam się, że jestem obecny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ale ja tego nie obserwuję, nie obserwuję, Panie Radny. Proszę odpowiedzieć. Jerzy Serzysko jestem, 
wystarczy. Radny Janusz Skonieczny? Nie ma. Otwieram listę mówców. Kto z Państwa Radnych, chce 
zabrać głos?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ja poproszę, chciałbym zabrać głos.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Proszę, w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. W tej chwili Wieloletniej Prognozy Finansowej 
czy budżetu, zmian w budżecie? Proszę, panie radny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Obradujemy nad budżetem, a tutaj widzimy, że zostały poczynione oszczędności takie, że nie 
możemy korzystać normalnie z narzędzi internetowych, podobnie jak w COVID-zie. Myślałem, że to 
już mamy przećwiczone, że wykupujemy licencję i mamy jakiś poziom obsługi tej sesji. A tu się 
okazuje, dochodzą mi informacje, że to jest spotkanie bezpłatne, nielicencjonowane całkowicie dla 
prywatnych użytkowników. My jako urząd nie powinniśmy sobie pozwalać na takie rzeczy. Koszty są 
nieduże zakupu licencji zooma i naprawdę na na sesję zdalną jak Państwo jak Państwo organizujecie 
sesję zdalną należałoby to wszystko sprawdzić to spotkanie jest po prostu korzystaniem z wersji 
darmowej zooma jestem o tym przekonany mam tutaj screenshoty podsyłają mi koledzy i koleżanki, 
więc naprawdę opanujmy się trochę albo tak się spieszmy, żebyśmy w tej darmowej wersji się...  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Więc bardzo proszę, jeżeli można, to się pośpieszmy, żebyśmy mogli...  
 
-  



Kolejny Mówca 
- A nie mamy na normalne wydatki środków.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Michał radny Michał Naftyński bardzo proszę o skróconą wypowiedź, żebyśmy mogli się zmieścić w 
terminie. Proszę. Radny Michał Naftyński. Radny Michał Naftyński. Czy ktoś jeszcze z Państwa 
radnych chciałby zabrać głos? Nie słyszę. Wobec tego, proszę Państwa, przechodzimy do głosowania. 
Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej gminy Łomianki na rok 2024-2035? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał od głosu? Państwo radni, proszę głosować. Cezary Astrał jeszcze. Radny Michał Naftyński, 
radny Broniewski. Radny Maciej Krogulec, radna Agnieszka Zdunek. Czy Państwo mnie słyszycie? 
Jeżeli.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Tak Pani Przewodnicząca, słyszymy.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Ja już zagłosowałem Mateusz Krogulec i potem Pani mnie wyczytała, więc nie wiem, czy coś tam się 
nie wyświetla źle. Także głos oddałem.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Radny Cezary Astrał jest za czy przeciwko? Czy wstrzymuje się od głosu? Radny Michał Naftyński. 
Jest za, jest przeciw, czy wstrzymał się od głosu?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- To w międzyczasie Janusz Skonieczny, jestem za.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Wyświetliło się, dziękuję serdecznie. Radny Cezary Astrau. Jest za przyjęciem projektu uchwały, czy 
przeciw, czy się wstrzymał? I radny Michał Naftyński. Czy wymienieni radni są obecni? Czy mają 
problem techniczny? Dobrze, jeszcze został Cezary Astrau tylko. Cezary Astrau. Ale jest tutaj Tomasz 
Dąbrowski. Nie oddał głosu.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pani Przewodnicząca, jestem za, klikałem w systemie eSesja.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dobrze. dziękuję bardzo, proszę Państwa. Jeżeli nie będę widziała na panelu Państwa głosów, to 
proszę podać do protokołu. Tomasz Dąbrowski jest za. A Tomasz Henryk Dąbrowski? Tomasz Henryk 
Dąbrowski, tu mam komunikat.  
 
Kolejny Mówca 
- Jestem.  



 
-  
Kolejny Mówca 
- Ale jest Pan Radny za przyjęciem projektu uchwały? Czy wstrzymuje się? Czy wstrzymuje się? 
Szanowni Państwo, jeszcze Cezary Astrau ma jakiś problem techniczny. W związku z tym próbujemy 
to ustalić. Proszę Państwa, już mamy wyniki. Stwierdzam, że w wyniku głosowania 17 głosów za, 8 
przeciw, Jeden przeciw, zero wstrzymujący i trzy wstrzymujące się. Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Łomianki na lata 2024-2035 . Zamykam punkt 
trzeci porządku obrad i następny punkt. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały 
w sprawie zmiany w uchwale budżetowej gminy Łomianki na rok 2024 .  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Pani Przewodnicząca, znów nie wyświetla mi się panel do głosowania. Ja jestem za. Janusz 
Skonieczny.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa jeszcze ma jakieś kłopoty techniczne, chciałby? Tomasz Henryk 
Dąbrowski.  
 
Kolejny Mówca 
- Wstrzymuję się.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Wstrzymuje się. Kto jeszcze?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- On ma problem z połączeniem się, linka mu wysłaliśmy.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Cezary Astrau. Michał Naftyński.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Jest Naftyński.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Proszę powiedzieć, jaki jest wynik Pana... decyzja w Pana w głosowaniu. Jest Pan za przyjęciem 
zmian w budżecie, przeciwko czy wstrzymał się głosu?  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Jestem za przyjęciem zmian w budżecie.  
 
-  
Kolejny Mówca 



- Dobrze, dziękuję. Już wszyscy proszę zamknąć panel. Stwierdzam, że w wyniku głosowania 
dziewiętnaście głosów za, zero przeciw i dwa wstrzymujące się, Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany w uchwale budżetowej gminy Łomianki na rok 2024. Zamykam punkt drugi i punkt trzeci 
porządku obrad. Przechodzimy do punktu czwartego, wolne wnioski radnych. Szanowni Państwo, 
wolne wnioski radnych. Nie interpelacje, nie zapytania, wolne wnioski radnych. Kto z Państwa 
radnych chciałby złożyć jakiś wniosek? Czy ktoś z Państwa chciałby złożyć jakiś wniosek? Nie słyszę. 
Zamykam punkt czwarty porządku obrad sesji. Przechodzimy do punktu piątego. Wobec wyczerpania 
porządku obrad zamykam XCVII sesję Rady Miejskiej w Łomiankach. Wszystkim Państwu serdecznie 
dziękuję za uwagę. Dziękuję za wspólne pięć lat pracy. Dziękuję za wysiłek, który żeśmy wszyscy 
wspólnie włożyli w kreowanie sukcesów, porażek tego miasta. Porażek nie było, były sukcesy. Bardzo 
dziękuję. Do zobaczenia, mam nadzieję w następnej kadencji.  
 
-  
Kolejny Mówca 
- Dziękuję, do widzenia.  


